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EU/KANADA: Evropská média si po deseti dnech trvání demonstrací v Kanadě všimnula, že už se o
tom u nás ví, a začala přinášet první reportáže. A vcelku překvapivé, protože se navíc informace
značně rozchází s tím, co nám říkají lidé Konvoje pro svobodu se účastnící.

  Co nám tedy tvrdí hvězdy mediálního nebe? Nejdříve se začalo hovořit o tom, že truckeři projevují
nespokojenost se stavem kanadských silnic. Tento trapný pokus zastřít skutečnost, kterou se stala
všeobecná naštvanost lidí na všechna covidová opatření vydaná levicovou vládou vedenou
momentálně se kdesi schovávajícím favoritem Světového ekonomického fóra Justinem Trudeau.
Tento dokonale ideologicky zmanipulovaný premiér patřící k mladé nastupující generaci politiků jede
podle notiček a z kdysi krásné a svobodné Kanady vytváří neoliberální, genderem a hrou na
antirasismus postiženou zemi. V době covidové navíc jeho režim přistoupil k největším možným
represím a v podstatě terorizoval ty, kteří odmítli jeho hru na pandemii.

Média však pokračují dále. Z kamioňáků udělala rebely, kteří blokují normální život v Ottawě a
komplikují tak běžný denní režim obyvatel hlavního města. Zároveň informují i o tom, že vláda a
policie chtějí postihovat každého, kdo vyjadřuje podporu řidičům kamiónů hmotnou, ekonomickou či
jakoukoliv jinou podporou. Ve skutečnosti obrovská solidarita Kanaďanů s truckery vedla k sbírce v
hodnotě 180 milionů korun, kterou však vláda zmrazila a původně vybrané prostředky chtěla rozdělit
mezi ,,prověřené“ neziskové organizace. Později od záměru odstoupila s tím, že peníze budou
vráceny dárcům, protože jakékoliv jiné řešení s výjimkou uvolnění těm, kterým patřily, by bylo
krádeží. Navíc natolik okatou, že by politici mohli být zlynčováni.

 

 

  Ve skutečnosti se ke kamiónům přidali i farmáři, v kolonách jsou vidět stovky zemědělských strojů,
převážně traktorů. Prostí Kanaďané i přes výhružky schovaného premiéra nosí účastníkům jídlo,
dováží kanystry s palivem, nyní už předávají hotovost napřímo, nikoliv přes zkorumpované bankéře.
Ostatně právě tato situace nám ukazuje, jak nebezpečné je spoléhat se na účty v bankách, na platby
kartami a ignorovat potřebu zachovat hotovost. Vláda ukradnula peníze, které měly sloužit na
podporu odboje právě proti ní. Z výše uvedeného je jisté, že v budoucnosti se stejná situace může
kdykoliv znovu objevit. Doslova je to tak, že když budou lidé držet ústa a krok, mohou se svými
prostředky manipulovat, ovšem pokud se budou chtít bouřit, budou o hladu. Jde o velmi výrazně
zdvižený varovný prst, který musíme vnímat a bojovat proti takové zvůli, kterou si uzurpují tvůrci
nových pořádků.
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Nepokoje se nedějí pouze v Kanadě. Tamní truckeři zvednuli vlnu odporu i v Austrálii, plánují se
podobné akce v Evropě, především v Německu. Přestože řada zemí už ukončila pandemii, v jiných
naopak represivní opatření stoupají k vrcholu. Za úchylnost lze při současných vědomostech
považovat povinné očkování v Rakousku, které si odsouhlasili politici i přesto, že se stále častěji
ukazuje, že vakcinace je nejen mizerně účinná, ale v mnoha případech velmi nebezpečná, navíc stále
jde o experiment, o němž prosakují natolik šokující zprávy, že je s podivem dosud nulová
angažovanost státních zástupců a soudců ve většině zemí. Také náš Pandemický zákon patří
k naprosto strašidelným krokům, které politici učinili a za které by měli být potrestáni. Co je však
úplně šílené. Je fanatismus českého prezidenta Zemana, který se úplně třese na to, aby bylo i u nás
přikázáno toto povinné podstupování vakcinace. Možná se to líbí těm, kteří naletěli, či snad vpichům
z nám naprosto nejasných důvodů věří, ale je evidentní, že by došlo k zásadnímu porušení Ústavy
ČR. Zeman si často dělá, co chce, je neřízená střela, což je občas i dobře, ale v tomto směru to
opravdu definitivně hraničí s demencí. A nikoliv stařeckou.

Za zmínku ještě stojí to, že například v Německu přestali naprosto uznávat pseudovakcínu od
Johnson&Johnson, Pfizer udělal vše proto, aby vytlačil konkurenci. To se z médií také nedozvíte. Ta
nám řeknou pouze to, co jim povolí jejich majitelé. Z toho vyplývá, že si relevantní informace musíme
shánět jinde. Jestliže si u nás všimnou kanadských demonstrací po 10ti dnech, vnímáme nesmysly,
které nám přináší o Ukrajině, kterou dle nich Rusové měli napadnout už xkrát a teď situaci
zachraňuje náš ministr zahraničí Lipavský, mohlo by i zarytým liberálům dojít, že tu někdo záměrně
manipuluje s fakty. Nonstop.
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